
Title (en)
Device for changing a band.

Title (de)
Bandwechselvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif pour changer une bande.

Publication
EP 0427126 A1 19910515 (DE)

Application
EP 90121006 A 19901102

Priority
DE 3937286 A 19891109

Abstract (en)
A device (1) for flying band change consists of an unwinding station (3) and an unwinding station (4) which are arranged left and right of a band
changer (2). A new band (5) and, respectively, a band (6) which is running out are guided together from the unwinding stations in the band changer
(2) in a V-shaped manner from top to bottom through channels (26, 27) in a pressure roller unit (9). The band changer (2) moreover has rotational
cross cutters (19, 20) for cutting the bands (5) and (6). The new band (5) is provided with an adhesive strip (40) which leads to an adhesive
connection with the band (6) which is running out in the pressure roller unit (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (1) für den fliegenden Bandwechsel besteht aus je einer Abwickelstation (3) und (4), die links und rechts von einem Bandwechsler
(2) angeordnet sind. Ein neues Band (5) bzw. ein ablaufendes Band (6) werden von den Abwickelstationen in dem Bandwechsler (2) V-förmig
von oben nach unten durch Kanäle (26, 27) in einer Anpreßwalzeneinheit (9) zusammengeführt. Der Bandwechsler (2) weist desweiteren
Rotationsquerschneider (19, 20) für den Zuschnitt der Bänder (5) und (6) auf. Das neue Band 5 ist mit einem Klebestreifen (40) versehen, der zu
einer Klebeverbindung mit dem ablaufenden Band (6) in der Anpreßwalzeneinheit (9) führt.
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